
 

 

 

Ramadan Offer 

Terms & Conditions 

 

 Program duration :  

 Start Date: First day of Ramadan - 2024  

 End Date: Last day of Ramadan - 2024 

 All individual Credit and Debit cardholders 
 

Offer: Cardholders will be offered 10% cashback for purchases at any MCCs grocery stores and supermarkets during 
Ramadan the cashback amount will be credited end of April 2024  

 

 

 The cashback is valid for customers who have active accounts or credit cards 

 The validity of the cashback earned by the customer is applicable on the validity of the account or credit card   

  : مدة الحملة 

  :ء الحملة ي رمضان تاري    خ بد
 2024 -اول يوم ف 

 ي رمضان  اخر : تاري    خ انتهاء الحملة
 2024 -يوم ف 

 (المباشر  الائتمان والخصمبنك مصر فروع الامارات )حاملي بطاقات فراد جميع الأ  

 

محلات البقالة ، وسيتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي في  سوبرماركت واي ٪ للمشتريات في 10العرض: سيحصل حاملو البطاقات على استرداد نقدي بنسبة 

 2024ابريل نهاية 

 

 

 

 

 

  النقدي صالح للعملاء الذين لديهم حسابات أو بطاقات ائتمانية نشطةالاسترداد 

    تطبق صلاحية الاسترداد النقدي المكتسب من قبل العميل على صلاحية الحساب أو البطاقة الائتمانية 

Item  ( AED) 

Minimum spend during Ramadan to be eligible for cashback  3000 

Maximum Cashback Amount for all transactions per customer  500 

 البند  المبلغ 

3000AED الحد الأدنى للإنفاق خلال شهر رمضان للتأهل للحصول على استرداد نقدي 

500AED لجميع المعاملات لكل عميل المسترد النقديمبلغ لالحد الأقصى ل 

 


